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Protokół Nr 9/25 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta,  tj.: Komisji Budżetu, Komisji 

Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu  26 

marca  2025 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A.  

Posiedzeniu przewodniczył p Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji 

Budżetu RM. 

Godzina rozpoczęcia – 9..00 

Godzina zakończenia – 11.45 

W posiedzeniu udział wzięli radni/członkowie trzech stałych Komisji Rady Miasta                        

w składzie:  

1.Katarzyna Bobrowska 

2.Boć Edward 

3.Ginka Barbara 

4. Godlewska Ewa 

5. Kalinowska Anna Marzenna 

6. Kowzon Wojciech Karol 

7. Łynka Małgorzata 

8. Niewiarowski Andrzej 

9. Rogowska Marzena 

10.Siejda Tomasz 

11.Szymkiewicz Mariusz 

12. Świderska Katarzyna 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/ Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM 



3.  Katarzyna Świderska –  Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

Komunalnej RM 

spośród siebie wyłonili  przewodniczącego obrad w osobie p. Andrzeja 

Niewiarowskiego-  Przewodniczącego  Komisji Budżetu RM. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: po objęciu przewodnictwa dokonał 

otwarcia posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 12 radnych/członków trzech stałych Komisji, 

aktualnie w posiedzeniu bierze udział 10 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD: 

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3.Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki Publicznej                            

w Grajewie. 

4. Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Grajewie. 

5. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do spraw 

przeciwdziałania  przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy 

domowej – sprawozdanie porównawcze za lata 2023 – 2024. 

6. Sprawozdanie z działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                    

w Grajewie. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok. 

8. Informacja o realizacji w 2024 roku programów „Karta Dużej Rodziny” oraz 

„Grajewska Karta Seniora”. 



9. Informacja roczna o realizacji Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia                    

22 lutego 2011 roku w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 

sportu przez miasto Grajewo. 

10. Informacja na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2024 

roku. 

11. Informacja na temat funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego. 

12. Informacja o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta Grajewo 

na dzień 31 grudnia 2024 roku. 

13. Informacja na temat należności i zobowiązań miasta według stanu na 31 

grudnia 2024 roku, efektów 

działań windykacyjnych oraz zaległości podatkowych za 2024 rok. 

14. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla 

mieszkańców miasta Grajewo; 

b) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok; 

c) udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w 

formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania 

Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. 

15. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: po odczytaniu proponowanego 

porządku obrad połączonych Komisji zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś zgłasza do 

niego wnioski lub  uwagi?  W związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że porządek 

obrad będzie realizowany w przedstawionym kształcie. Następnie przeszedł do 

realizacji przyjętego porządku obrad. 

Ad 3. 

Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Grajewie. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  



z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 4 do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan pracy  na 2025 r.) 

- referują: Dyrektor MBP, p. Monika Kostrzewska 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.:                              

„Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Grajewie” Powitał Dyrektor MBP w Grajewie, p. Monikę Kostrzewską 

a następnie zapytał. czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu 

jako pierwsza zgłosiła się Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska.  

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: zapytała, czy w 2024 roku MBP                        

w Grajewie wzbogaciła się o nowe pozycje audiobooków oraz nowe pozycje 

książkowe? 

 Dyrektor MBP, p. Monika Kostrzewska: odpowiedziała, że: 

-  MBP nie wzbogaciła się o nowe pozycje audiobuków; 

- zakupiono nowe pozycje książek, wskazane przez czytelników, głównie należące do 

gatunku literatury pięknej. 

Przewodnicząca Rady Miasta,p. Monika Stefańska: zwróciła uwagę na spadek liczby 

wypożyczeń książek. 

Dyrektor MBP, p. Monika Kostrzewska: odpowiedziała, że zmieniają się trendy                                      

w czytelnictwie i jest to problem już ogólnokrajowy. Kontynuując wątek tematyczny 

dodała, że pocieszające jest to, że klienci odwiedzający bibliotekę, jednorazowo 

wypożyczają większą ilość książek. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania informacji na 

temat działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki Publicznej                        



w Grajewie. 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                   

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 4.  

Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu                       

i Rekreacji w Grajewie. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 5 do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan pracy  na 2025 r.) 

- referują: Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.:                              

„Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Grajewie”. Powitał Dyrektora MOSiR w Grajewie, p. Marka 

Duchnowskiego. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Do zabrania głosu jako pierwsza zgłosiła się Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika 

Stefańska.  

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska:  odnosząc się do złożonej 

informacji,  zwróciła uwagę na założony koszt funkcjonowania lodowiska „Biały 

Orlik” w sezonie 2025/2026 do ok. 420 tys. zł. Zapytała na jakiej podstawie 

dokonano tych wyliczeń wg których przewidywany jest wzrost kosztów o ok.98 tys. 

zł? 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: odpowiedział, że na podstawie rachunków 

oraz analizy przewidywanych kosztów. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: ad vocem poprosiła o 

przedstawienie szczegółowych wyliczeń. Następnie zapytała, czy podczas Biegu 



Wilka była organizowana szkolna strefa kibica? 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: odpowiedział, że organizatorem były szkoły. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu. Katarzyna Bobrowska: w swojej 

wypowiedzi pod rozwagę poddała pomysł płatnych wejściówek na  Orlik. 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: pomysł uznał za bardzo dobry. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: zapytał o wpływ kosztów energii 

elektrycznej na obecną sytuację finansową MOSiR? 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: odpowiedział, że koszty za media wzrosły 

znacząco, ale firma sobie radzi. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: poruszyła temat promocji groty 

solnej, która jak wynika ze złożonej informacji nie cieszy się dużym 

zainteresowaniem. Podkreśliła, że grota solna to również bezpieczna metoda 

leczenia wielu schorzeń. 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: odpowiedział, że skieruje  pismo  do 

Burmistrza Miasta Grajewo w sprawie promocji tego wyjątkowego miejsca. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w nawiązaniu do zestawienia 

miesięcznego obciążenia pływalni miejskiej w Grajewie w roku 2024 - stan na dzień 

31.12.2024 r. stanowiącego załącznik do informacji, będącej przedmiotem analizy, 

zapytał jak to się ma do lat poprzednich? 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: odpowiedział, że w porównaniu do lat tzw.                        

„ covidowych” jest tendencja wzrostowa. 

Radny, p. Tomasz Siejda: zapytał, czy z uwagi na obniżenie kosztów planowane jest 

zamontowanie paneli fotowoltaicznych na budynku pływalni miejskiej? 

Burmistrz, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że przy udziale projektanta 

odbyła się narada robocza połączona z wizją lokalną pływalni na której, ustalone 

zostało, że środki z OZE będą ściśle przeznaczone na ten obiekt. 

Radny, p. Tomasz Siejda: powiedział, że temat musi być dopilnowany, abyśmy 

znowu nie obudzili się z przysłowiową „ręką w nocniku”.  



Burmistrz, p. Maciej Paweł Bednarko: ad vocem odpowiedział, że nie rozumie co Pan 

Radny Siejda miał na myśli przy formułowaniu zarzutu o niedopilnowaniu spraw i 

poprosił o przykłady takich zaniedbań.  

Radny, p. Tomasz Siejda: odpowiedział, że na myśli miał inne samorządy z terenu 

Polski, które nie dopilnowały terminów na złożenie wniosków o dofinansowanie –                

o czym donosiły media.  

Burmistrz, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że grajewski samorząd tak nie 

działa i na przyszłość zalecił wstrzemięźliwość przy formułowaniu niesprawiedliwych                           

i nieprawdziwych oskarżeń. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: zapytał, czy coś się ostatnio 

zmieniło w kwestii naprawy dachu na pływalni ? 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: odpowiedział, że nie zmieniło się nic. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: kontynuując wątek tematyczny 

zapytał, czy stan techniczny dachu nie wykluczy realizacji zadania polegającego na 

montażu instalacji fotowoltaicznych? 

Dyrektor MOSiR, p. Marek Duchnowski: ad vocem odpowiedział, że po to właśnie są 

te narady z projektantami, by tego typu kwestie wyjaśniać.  

Burmistrz, p. Maciej Paweł Bednarko: tytułem uzupełnienia poinformował, że w tej 

sprawie rozważana jest opcja ustawienia instalacji fotowoltaicznej na chodniku. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania informacji na 

temat działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Grajewie”. 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 



Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                 

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 5.  

Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do 

spraw przeciwdziałania  przemocy domowej i ochrony osób doznających 

przemocy domowej – sprawozdanie porównawcze za lata 2023 – 2024. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 6 do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Spraw Społecznych ( Plan Pracy na 2025 r,) 

- referują: Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.: 

„Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do 

spraw przeciwdziałania  przemocy domowej i ochrony osób doznających 

przemocy domowej – sprawozdanie porównawcze za lata 2023 – 2024”. 

.Powitał Panią Dyrektor MOPS przybyłą na posiedzenie wraz z pracownicami. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu 

zgłosiła się Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska.  

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: w nawiązaniu do informacji 

będącej przedmiotem analizy, zapytała o formularz „C” i „D” Niebieskiej Karty? 

Inspektor MOPS, p. Aneta Gardynecka: odpowiedziała, że ww. formularze wypełnia 

grupa diagnostyczno-pomocowa. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania informacji              

z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do spraw przeciwdziałania  

przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej – sprawozdanie 

porównawcze za lata 2023 – 2024”. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                                  



z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do spraw 

przeciwdziałania  przemocy domowej i ochrony osób doznających 

przemocy domowej – sprawozdanie porównawcze za lata 2023 – 2024. 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                 

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 6.  

Sprawozdanie z działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Grajewie. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 7 do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Spraw Społecznych ( Plan pracy  na 2025 r.) 

- referują: Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.: 

„Sprawozdanie z działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Grajewie”.  Następnie głos oddał Zastępcy Burmistrza,                    

p. Krzysztofowi Waszkiewiczowi.  

Zastępca Burmistrza, p. Krzysztof Waszkiewicz: w nawiązaniu do omawianego 

tematu poinformował, że w dniach 17 i 19 marca br. wraz z Panią Dyrektor MOPS, 

Kierownikiem Ref. PŚ UM oraz Skarbnikiem Miasta odbyli wizje lokalne Centrów 

Opiekuńczo-Mieszkalnych w gminach: Szumowo, Sokoły oraz Glinki. Wyjaśnił, że 

Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne przeznaczone jest przede wszystkim dla osób 

starszych, samotnych, z niepełnosprawnościami, które często wymagają pomocy 

przy podstawowych czynnościach. Dodał, że ministerialny program „Centra 

Opiekuńczo-Mieszkalne” to pomoc dla dorosłych osób niepełnosprawnych ze 

znacznym lub umiarkowanym stopniem niepełnosprawności. Głównym założeniem 

Programu „Centra opiekuńczo-mieszkalne” jest stworzenie warunków dla jednostek 



samorządu terytorialnego szczebla gminnego i powiatowego, pozwalających na 

tworzenie i utrzymanie placówek pobytu dziennego lub całodobowego dla osób                 

z niepełnosprawnościami. Program realizowany jest ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. Powiedział, że wzrost liczby osób starszych w naszym 

społeczeństwie wymusza na nas poszukiwanie rozwiązań mających na celu objęcia 

opieką osób starszych i niepełnosprawnych.  Temat obudował szerokim kontekstem 

merytorycznym. Dodał, że coraz mniej osób jest w wieku produkcyjnym, a coraz 

więcej wymaga pomocy opiekuńczej. 

Radny, p. Tomasz Siejda: pomysł utworzenia w Grajewie Centrum Opiekuńczo- 

Mieszkalnego uznał za bardzo dobry, z uwagi na duże zapotrzebowanie społeczne.  

Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska: tytułem uzupełnienia poinformowała, że wg 

wstępnych analiz około 12 osób z  terenu naszego miasta kwalifikuje się do objęcia 

tą kategorią usług.  

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdanie     

z działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie                           

z działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                   

w Grajewie 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                            

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 7. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 

rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Informacja stanowi Zał. Nr 8 do prot./. 

- inicjatywa: Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko 

- referują: Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.: 

„Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 

rok”. 

Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos. O udzielenie 

głosu poprosiła Przewodnicząca Rady Miasta, p .Monika Stefańska. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p .Monika Stefańska: zwróciła uwagę, że na stronie 

14. sprawozdania jest błąd w wyliczeniu, ponieważ łączna kwota wydatków na 

opiekę i wychowanie dziecka w 2024 roku zamiast podanej kwoty 307 913,24 zł, 

powinna być 390 004,84 zł.  

Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska: odpowiedziała, że błędnie podana kwota 

zostanie zweryfikowana.  

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdanie    

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie                       

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok. 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                                      

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 8  

Informacja o realizacji w 2024 roku programów „Karta Dużej Rodziny” 

oraz „Grajewska Karta Seniora”. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Informacja stanowi Zał. Nr 10 do prot./. 

- inicjatywa: Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko 

- referują: Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.: 

„Informacja o realizacji w 2024 roku programów „Karta Dużej Rodziny” 

oraz „Grajewska Karta Seniora”.  Następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji.  

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                     

o realizacji w 2024 roku programów „Karta Dużej Rodziny” oraz 

„Grajewska Karta Seniora. 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                    

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 9. 

Informacja roczna o realizacji Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo 

z dnia 22 lutego 2011 roku w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu przez miasto Grajewo. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 9 do prot./. 

- inicjatywa: Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko 

- referują; Sekretarz Miasta, p. Ryszard Wolwark 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.: 

„Informacja roczna o realizacji Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta 

Grajewo z dnia 22 lutego 2011 roku w sprawie określenia warunków i 

trybu finansowania rozwoju sportu przez miasto Grajewo”. Następnie 



wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

ww. informacji.  

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację 

roczną o realizacji Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia 22 

lutego 2011 roku w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu przez miasto Grajewo. 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                      

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 10 

Informacja na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo               

w 2024 roku. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 11 do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Gospodarki Komunalnej ( Plan pracy  na 2025 r.) 

- referują: Inspektor WGK UM, p. Paweł Kowalewski 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski:  otworzył realizację punktu pt.: 

„Informacja na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 

2024 roku”.  

Następnie odnosząc się do przedłożonej informacji stanowiącej materiał analityczny, 

zwrócił uwagę, że jest on mało optymistyczny, z uwagi na różnicę pomiędzy 

dochodami i wydatkami:  

- 663 712,05 zł.   

Dodał, że temat jest newralgiczny, a przy tym niezwykle ważny.  



Burmistrz, p. Maciej Paweł Bednarko: wprowadził w temat związany z gospodarką 

odpadami dodając, że to jest przedmiot licznych kontrowersji. Przypomniał z jakimi 

problemami trzeba się mierzyć oraz jakie są przyczyny wzrostu kosztów. 

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski: zabierając głos w dyskusji podkreślił, że 

zgodnie z obowiązującym prawem system odbioru odpadów powinien się 

bilansować, co oznacza, że wpływy z tytułu odbioru i zagospodarowania odpadów 

komunalnych powinny w pełni pokrywać koszty z tym związane, ale tak nie jest. 

Szerokim kontekstem obudował temat od strony finansowej, podkreślając, że 

problem staje się coraz większy. Dodał, że aktualnie czekamy na rozliczenie 

finansowe za I kwartał 2025 rok, które będzie podstawą do dalszych decyzji.  

Zastępca Burmistrza, p. Krzysztof Waszkiewicz: zwrócił uwagę, że koszty 

funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Mieście Grajewo                 

w roku 2024 znacząco wzrosły w stosunku do roku 2023. Wynika to m.in. z faktu 

podniesienia kosztów zagospodarowania odpadów o 5% od stycznia 2024 r. Dla 

zniwelowania deficytu została podjęta decyzja o zwiększeniu miesięcznej stawki 

opłaty za osobę z 27 zł do 30 zł – zgodnie z uchwałą Rady Miasta Grajewo z dnia 

29.08.204 r. , która weszła w życie z dniem 1.X.2024 r. Jednakże w tym samym 

czasie od października 2024 r. nastąpił kolejny wzrost kosztów zagospodarowania, 

ponownie o 5%, co doprowadziło do deficytu, który wyniósł 663.712,05 zł. 

Powiedział także, że należy mieć na uwadze, że Miasto Grajewo, podobnie jak inne 

gminy w całym kraju może znaleźć się w sytuacji, kiedy zostanie objęte karami za 

nieosiągnięte poziomy odzysku, które z roku na rok drastycznie rosną. Dodał, że 

wymagane poziomy odzysku to: 20% za rok 2021, 25% za rok 2022, 35% za rok 

2023, 45% za rok 2024 i 55% za rok 2025. Stwierdził, że to jest największa 

bolączką dodając, że większość gmin nie radzi sobie z osiągnięciem wymaganych 

poziomów recyklingu, co wiąże się z nałożeniem na nie kar. Powiedział, że w obliczu 

problemu jaki generuje ten temat, w jego ocenie podwyżka za odpady komunalne 

jest nieuchronna. Dodał, że na żadną z powyższych przyczyn nie ma wpływu Urząd 

Miasta Grajewo. Powiedział, że uciekanie od problemu tylko powiększy jego skalę,     

a zaległości i tak muszą być uregulowane, dlatego nie będzie można utrzymać 



dotychczasowej stawki, ale szczegóły poznamy po analizie kosztów za I kwartał 

2025 roku. 

Zastępczyni Przewodniczącej KSWiP, p. Małgorzata Łynka: przypomniała, że zmiana 

stawek podwyższających opłaty za odpady, która nastąpiła w sierpniu 2024 roku 

miała doprowadzić do zbilansowania systemu i zaspokojenia potrzeb związanych              

z gospodarką odpadami. Następnie zawnioskowała o dostarczenie Radnym 

szczegółowych wyliczeń dotyczących kosztów funkcjonowania systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi w Mieście Grajewo za rok 2024.  

Przewodnicząca Rady Miasta, p .Monika Stefańska: poparła wniosek o dostarczeniu 

Radnym szczegółowych wyliczeń dot. gospodarki odpadami komunalnymi w 2024 

roku na terenie miasta Grajewo. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: zapewnił Radnych o dostarczeniu 

informacji uzupełniającej  dot. gospodarki odpadami – na kolejne posiedzenie 

Komisji.  

W dalszej części dyskusji głos zabierali Radni:  

1/p. A. Niewiarowski, 

2/p. M. Łynka, 

3/ p. M. Stefańska 

Szczegółowych odpowiedzi na zadane pytania udzielili: 

1/ Burmistrz Miasta, p. M.P. Bednarko 

2/ Zastępca Burmistrza, p. K. Waszkiewicz, 

3/ Sekretarz Miasta, p .R. Wolwark 

4/Inspektor WGK UM, p. P. Kowalewski 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania informacji na 

temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2024 roku. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały Informację na 

temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2024 roku 

/ głosowanie: 8 głosów-za, 0 -przeciw, 2-wstrz. się, brak głosu 



-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                     

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 11  

Informacja na temat funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego 

. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 12 do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Gospodarki Komunalnej ( Plan pracy  na 2025 r.) 

- referują: Inspektor WGK UM, p. Paweł Kowalewski 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.: 

„Informacja na temat funkcjonowania w 2024 roku targowiska 

miejskiego” . 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu 

zgłosił się Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, p. Mariusz 

Szymkiewicz. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, p. Mariusz 

Szymkiewicz: zapytał o częstotliwość kontroli na targowicy miejskiej? 

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski: odpowiedział, że kontrole 

przeprowadzane przez Urząd Miasta odbywają się 2 razy do roku, zaś inkasent z 

pobranych opłat rozlicza się raz w tygodniu. Dodał, że kontrola prawidłowości 

poboru opłaty targowej i jej rozliczenie przeprowadzane są na  bieżąco w każdym 

miesiącu. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: pracę inkasenta ocenił pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: w nawiązaniu do przedłożonej 

informacji zwróciła uwagę, że wydatki związane z funkcjonowaniem targowiska 

przekraczają dochody. 

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski: potwierdził. Następnie dodał, że 

zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym zadania własne gminy obejmują sprawy 



targowisk i hal targowych. Zwrócił również uwagę, że od dość dawna opłata 

targowa nie była podwyższana, ale sytuacja nie ma dużego wpływu na budżet, czyli 

na dochody i wydatki. Innymi słowy, nie wpływa istotnie na finanse.  

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: stwierdził, że targowisko cieszy się 

coraz mniejszym zainteresowaniem. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: ad vocem odpowiedział, że mimo 

wszystko  zapotrzebowanie społeczne istnieje. 

Radny, p. Tomasz Siejda: zapytał, czy pobierana jest opłata za miejsca na 

chodnikach zajęte pod handel? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: potwierdził, informując, że opłaty 

pobierane są zgodnie z obowiązującym prawem. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania informację na 

temat funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego . 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                  

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 12  

Informacja o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta 

Grajewo na dzień 31 grudnia 2024 roku. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 13 do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Budżetu ( Plan pracy  na 2025 r.) 

- referują: Inspektor WNP UM, p. Iwona Poniatowska 



Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu pt.: 

„Informacja o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta 

Grajewo na dzień 31 grudnia 2024 roku”. Następnie wobec braku zgłoszeń do 

dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację                  

o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta Grajewo na 

dzień 31 grudnia 2024 roku 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                           

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 13  

Informacja na temat należności i zobowiązań miasta według stanu na 31 

grudnia 2024 roku, efektów działań windykacyjnych oraz zaległości 

podatkowych za 2024 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 14  do prot./. 

- inicjatywa: Komisja Budżetu ( Plan pracy  na 2025 r.) 

- referują: Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: otworzył realizację punktu 

pt.:”Informacja na temat należności i zobowiązań miasta według stanu na 

31 grudnia 2024 roku, efektów działań windykacyjnych oraz zaległości 

podatkowych za 2024 rok”. 

Następnie poprosił Skarbnika Miasta o krótkie zreferowanie omawianego tematu.  

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski: krótko, aczkolwiek treściwie zreferował 

zagadnienie będące przedmiotem analizy. Odpowiedział również na pytania 



Radnych dotyczące między innymi zabezpieczeń hipotecznych, efektów działań 

windykacyjnych, zaległości podatkowych oraz stanu zadłużenia Miasta . 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania informacji na 

temat należności i zobowiązań miasta według stanu na 31 grudnia 2024 roku, 

efektów działań windykacyjnych oraz zaległości podatkowych za 2024 rok. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat należności i zobowiązań miasta według stanu na 31 grudnia 2024 

roku, efektów działań windykacyjnych oraz zaległości podatkowych za 

2024 rok. 

/ głosowanie: 9 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 3/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                            

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 14  

Zaopiniowanie projektów uchwał[…..]: 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: poinformował, że aktualnie 

Komisje będą procedowały projekty uchwał. Przypomniał, że zadaniem Komisji jako 

wewnętrznego organu Rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem 

regulaminowym. 

14 a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla mieszkańców 

miasta Grajewo; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują: Dyrektor MOPS, p. Barbara Pieńkowska 



Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zgodnie z zapowiedzią 

zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla mieszkańców 

miasta Grajewo.  

Następnie otworzył dyskusję. 

Pracownik MIOPS, p. Iwona Dubois: udzieliła szczegółowych odpowiedzi na pytania 

nw.  Radnych:  

- p. M. Stefańskiej, 

- p. T. Siejdy., 

- p. A. Niewiarowskiego  

w sprawie Programu osłonowego „Korpus wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla 

mieszkańców Miasta Grajewo, głównie przystąpienia do Modułu II – świadczenie 

usługi tzw. „opieka na odległość” przy użyciu „opasek bezpieczeństwa”. 

Poinformowała, że opaska SOS dla seniora przeznaczona jest absolutnie dla 

wszystkich osób niezależnie od wieku i płci. Korzystać z niej mogą osoby, które są 

samodzielne i potrzebują po prostu dodatkowego zabezpieczenia na wszelki 

wypadek. Przyda się na pewno seniorom przewlekle chorym i wymagającym stałej 

opieki. Na pytanie jak działa opaska, poinformowała, że jest uruchamiana za 

pomocą przycisku na opasce. Gdy senior poczuje się źle, wystarczy, że naciśnie na 

przycisk, aby wysłać natychmiastowe powiadomienie na aplikację. Dzięki temu 

można szybko zareagować w awaryjnych sytuacjach i udać się do seniora lub 

wezwać do niego pomoc. Opaska dla seniora, również określana jako smartwatch 

lub zegarek dla seniora, opaska SOS lub opaska ratująca życie, jest rodzajem 

urządzenia w formie elektronicznego zegarka, które przeznaczone jest do 

prowadzenia teleopieki – opieki na odległość. Urządzenia te mają formę zegarków, 

dlatego są wygodne w noszeniu dla seniorów, także 24 godziny na dobę, ponieważ 

są odporne na wilgoć i zabrudzenia. Udzieliła także odpowiedzi na pytanie dot. 

„Kopert Życia” dla seniora, informując, że to zestaw składający się z koperty, karty 

informacyjnej (ankiety) która zawiera podstawowe informacje o stanie zdrowia, 

lekach, uczuleniach oraz nalepce na drzwiach lodówki, która informuje o obecności 

koperty życia wewnątrz lodówki. 



Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2025 dla mieszkańców miasta Grajewo. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały                            

w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2025 dla mieszkańców miasta Grajewo- bez poprawek. 

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 2/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                 

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

14 b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Miasta Grajewo na 2025 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują; Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski  

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zgodnie z zapowiedzią 

zaopiniowaniu poddał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

Grajewo na 2025 rok. Powitał Komendanta KPP w Grajewie, insp. Adama 

Brodowskiego, któremu oddał głos. 

Komendant KPP w Grajewie, insp. Adam Brodowski: podziękował Radzie Miasta oraz 

Panu Burmistrzowi za wprowadzenie do projektu uchwały dotacji w wys. 30 000, 00 

zł na zakup samochodu służbowego na potrzeby Komendy Powiatowej Policji                   

w Grajewie.  

Burmistrz Miasta ,p. Maciej Paweł Bednarko: powiedział, że pozytywnie ocenia 



dotychczasową bardzo dobrą współpracę z KPP w Grajewie. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, p .Mariusz 

Szymkiewicz: zapytał Komenda Policji o piesze patrole policji. 

Komendant KPP w Grajewie, insp. Adam Brodowski: odpowiedział, że policyjne 

patrole piesze oraz rowerowe ruszą w trasę w sezonie letnim. Poinformował 

również, że problemem jest duża liczba wakatów w Policji. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zwrócił uwagę na problem 

„szaleństw motocyklowych”, które nie tylko są zagrożeniem dla bezpieczeństwa ale 

także zakłócają ciszę nocną. Stwierdził, że potrzebne jest działanie Policji na rzecz 

ukrócenia tego typu zachowani. 

Komendant KPP w Grajewie, insp. Adam Brodowski: odpowiedział, że Policja 

reaguje na każdy sygnał  i zachęcił do dokonywania zgłoszeń naruszeń prawa. 

Burmistrz Miasta ,p. Maciej Paweł Bednarko: powitał przedstawicieli PSS „Społem                   

w Grajewie” informując, że ich przybycie związane jest z wystąpieniem Pani Prezes 

Spółdzielni  z wnioskiem o przyjęcie do realizacji inwestycji w postaci 

uporządkowania działki o numerze 963/2 w zakresie rozbiórki obiektu budowlanego 

oznaczonego nr „6” na działce 936/2 i zorganizowanie przebiegu drogi przez działkę 

nr 963/2 i 964/3, w powiązaniu z drogą już wykonaną na działce nr 942, co 

zapewni ciąg komunikacyjny od ul. Traugutta do działki PSS „ Społem nr 969/4. 

/ Wniosek stanowi Zał. Nr 17 do prot./  

Następnie poinformował, że w procedowanym projekcie uchwały w sprawie zmian                      

w budżecie miasta na 2025 rok została uwzględniona kwota 250 tys. zł                        

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa ciągu pieszo-

jezdnego KD-KX w ramach Rewitalizacji Centrum Grajewa”. Temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: powiedziała, że popiera wniosek 

PSS „Społem” jak również uwzględnienie jego w proponowanych zmianach 

budżetowych. O wypowiedzenie się w tej kwestii poprosiła przedstawiciela PSS                

„ Społem” w Grajewie. 



Przedstawiciel PSS” Społem” , p. J.P. Korycka: powiedziała, że Pani Prezes PSS 

„Społem” podtrzymuje swoje stanowisko w sprawie realizacji inwestycji o której 

mowa we wspomnianym piśmie i liczy na dobrą współpracę. 

Burmistrz Miasta ,p. Maciej Paweł Bednarko: wyraził nadzieję, że jeszcze w tym 

roku PSS „Społem” przystąpi do realizacji zadania i z takim apelem zwrócił się do 

przedstawicieli PSS „ Społem”.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji SWiP, p. Małgorzata Łynka: zapytała, czy 

potrzebne są dodatkowe środki w wys. 18.500,00 zł na promocję miasta ( pokrycie 

kosztów produkcji                   i emisji radiowych edycji pn. „Dzień dobry 

Grajewo” w Radiu 5” gdy wydajemy ok. 80 tys. zł na Gazetę Grajewską? 

Burmistrz Miasta ,p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że promocja powinna 

odbywać się rożnymi kanałami, stąd wydatek uznał za zasadny.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof Gutowski: zapytał o zmianę 

finansową  zawartą iw Zał. Nr 5 pkt 11 do projektu uchwały – Oświata                               

wychowanie  - kwota 191 615,00 zł ( opracowania, analizy, itp.) ? 

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski: odpowiedział, że jest to dostosowanie 

planu finansowego do aktualnych potrzeb. Dodał, że w momencie gdy pojawiają się 

projekty unijne to musimy zaangażować środki w poszczególnych jednostkach 

organizacyjnych. Jeśli środki nie zostaną wykorzystane to przesuwane są 

wynagrodzenia i nagrody.  

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Grajewo na 2025 rok. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały                     

w sprawie zmian w budżecie Miasta Grajewo na 2025 rok – bez 

poprawek. 

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 1/. 



Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                          

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

14 c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy 

finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez 

Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Grajewie. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują; Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski  

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania  ww. projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały              

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie – bez poprawek. 

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 



-0, nieobecni – 1/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania,                                       

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 15. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: procedurze przyjęcia poddał 

Protokół nr 7/25 z dnia 29 stycznia 2025 roku z posiedzenia połączonych Komisji, 

który wyłożony był na sali obrad, a także udostępniony Radnym w formie 

elektronicznej (tablety). W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu 

zarządziła głosowanie w sprawie jego  przyjęcia. 

Wynik glosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym, jednogłośnie przyjęły Protokół nr 7/25                 

z dnia 29 stycznia 2025 roku z posiedzenia połączonych Komisji Rady 

Miasta - bez uwag, co do treści. 

/ głosowanie:  11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu-0, 

nieobecni – 1/. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: ogłosił wyniki głosowania,                                   

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 16. 

Sprawy różne. 

W ramach wolnych wniosków i informacji/spraw rożnych poruszono następujące 

tematy: 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: powitał Prezesa Spółki PUK,                    

p. Konrada Kostrzewskiego, któremu zadał pytanie, kiedy Spółka przystąpi do 

sprzątania miasta? 

Prezesa Spółki PUK ,p. Konrada Kostrzewskiego: odpowiedział, że służby sprzątające 

już przystąpiły do prac porządkowych na terenie miasta. Następnie poinformował    

o stanie realizacji zadań przez Spółkę PUK w okresie sprawozdawczym: 

1/budowa wiat śmietnikowych na terenach administrowanych przez Spółdzielnię 

Mieszkaniową, 



2/ budowa alejek na cmentarzu, 

3/ zakup wozu asenizacyjnego, 

4/ montaż worków do nawadniania drzew, 

5/ montaż instalacji fotowoltaicznej na kaplicy pogrzebowej, 

6/inne.  

Radny, p. Tomasz Siejda: powiedział o skargach mieszkańców, którzy zwracają 

uwagę, że firma odbierająca odpady z miejsc ich składowania zostawia po sobie 

nieporządek.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof Gutowski: zapytał o termin 

przystąpienia Spółki PUK do łatania dziur w jezdniach? 

Prezesa Spółki PUK ,p. Konrada Kostrzewskiego: odpowiedział, że już to się dzieje. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof Gutowski: zapytał o parametry 

techniczne instalacji fotowoltaicznej na kaplicy pogrzebowej? 

Prezesa Spółki PUK ,p. Konrada Kostrzewskiego: udzielił szczegółowych informacji 

na ww. pytanie. 

Burmistrz Miasta ,p. Maciej Paweł Bednarko: poruszył temat związany z audytem                   

w Spółce PEC, informując, że o wynikach zostaną poinformowani również Radni. 

Poinformował również o spotkaniu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska 26 marca 

2025 r. z Ministrem Miłoszem Motyką odpowiedzialnym za sektor odnawialnych 

źródeł energii oraz  elektroenergetyki Temat rozmów dotyczył przedłużenia 

mechanizmów chroniących mieszkańców przed gwałtownym wzrostem cen ciepła 

systemowego po 30 czerwca 2025 roku. Zapewnił, że władze miasta Grajewo robią, 

to co w ich  mocy, by głos mieszkańców był słyszalny, tam gdzie zapadają decyzje. 

Ad 17. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: związku z wyczerpaniem 

wszystkich tematów objętych porządkiem obrad o godz. 11.50 zamknął posiedzenie, 

pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                    Przewodniczący Obrad 

                                     ( Przewodniczący Komisji Budżetu RM) 



                                     Andrzej Niewiarowski 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta. 


